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INTERPELACJA: 

Data wpływu: 06.12.2019 

 

„W zawiązku z uzyskanymi informacjami na posiedzeniu Komisji Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na temat przyznanych 

dotacji do Biogazowni  rolniczych  oraz wynikających z tego tytułu zagrożeń zwrotu dopłat, 

proszę o informację, na jakim etapie postępowania administracyjnego toczą się sprawy i czy 

rzeczywiście istnieją przesłanki do zwrotu dotacji. Ewentualnie, jakie działania można podjąć 

celem zapobieżenia negatywnym skutkom dla rolników, którzy zrealizowali projekty w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury. 

 Proszę o odpowiedź na piśmie”. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Jolanta Andruszkiewicz  

 

 


